

## 星展豐盛理財客戶尊享優惠 - 「網上申請樓按貸款享 HK\$2,000 超級市場現金券」(「本推廣」)條款及細則

1. 推廣期由 2019 年 3 月 11 日至 2019 年 6 月 30 日，首尾兩天包括在內(「推廣期」)。
2. 本推廣只適用於合資格客戶。「合資格客戶」指在推廣期內透過 Home360 流動應用程式或星展銀行(香港)有限公司(「本行」)網站([www.dbs.com.hk](http://www.dbs.com.hk))的網上申請表格成功申請按揭貸款及於 2019 年 7 月 31 日或之前成功提取該按揭貸款的星展豐盛理財客戶。本行對於任何客戶是否合資格客戶的決定為最終定論。
3. 完成以上第 2 條所述要求的合資格客戶可獲享總值 HK\$2,000 超級市場現金券(「現金券」)。現金券的換領信會於推廣期結束後 3 個月內郵寄到合資格客戶在網上申請表格填寫的通訊地址，客戶須憑換領信到指定禮品換領中心領取現金券。現金券須按供應商所定的條款及細則使用。
4. 所有現金券均不設退換。本行可以其他獎賞/獎品代替而無須事先通知。
5. 本行並非現金券的供應商，對現金券不承擔任何法律或其他責任。如有任何查詢或投訴，應直接與供應商聯絡。
6. 任何人士若非本條款及細則的一方，不可根據《合約(第三者權利)條例》(香港法例第 623 章)強制執行本條款及細則的任何條文。
7. 本行可以更改或終止本推廣或修訂本條款及細則而無須另行通知。如有爭議，本行的決定為最終定論。
8. 若合資格客戶在推廣期內成為星展豐盛理財以外的客戶或涉及任何濫用/違規，合資格客戶將不合資格參加本推廣。本行將不會存入本推廣的獎賞，或從合資格客戶的戶口扣除已存入的獎賞或其他禮品的等值金額而無須事先通知，及/或採取行動以追討任何未償付金額。
9. 只有基本戶口持有人方合資格參加本推廣。
10. 每位合資格客戶只可參加本推廣一次。
11. 合資格客戶必須於本行存入本推廣的獎賞時仍然為星展豐盛理財客戶。
12. 本條款及細則的中、英文版本如有不一致之處，概以英文版本為準。

## DBS Treasures Customer Exclusive Offer - "HK\$2,000 Supermarket Coupons for successful online application for mortgage loan" (the "Promotion") - Terms and Conditions

1. The promotion period commences from 11 March 2019 to 30 June 2019, both dates inclusive (the "Promotion Period").
2. The Promotion is only applicable to Eligible Customers. "Eligible Customer" means a DBS Treasures customer who applies for mortgage loan via Home360 Mobile Application or by submitting the online application form via the website of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") ([www.dbs.com.hk](http://www.dbs.com.hk)) during the Promotion Period and has successfully drawdown the mortgage loan on or before 31 July 2019. The Bank's decision on whether a customer is an Eligible Customer is final and conclusive.
3. An Eligible Customer who fulfils the requirement of clause 2 above will be rewarded supermarket coupons in the sum of HK\$2,000 ("Coupons"). A redemption letter will be sent to the Eligible Customer's correspondence address as stated in his/her online mortgage application form by mail within 3 months after the end of the Promotion Period for redemption of the Coupons at designated redemption centers. Use of the Coupons is subject to the terms and conditions stipulated by the supplier of the Coupons stated therein.
4. All Coupons are non-exchangeable. The Bank can replace the Coupons with other rewards/gifts without prior notice.
5. The Bank is not the supplier of the Coupons and assumes no responsibility or liability for them. Any enquiry or complaint must be made to the supplier directly.
6. A person who is not a party to these terms and conditions may not enforce any of their terms under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap 623 of the Laws of Hong Kong).
7. The Bank may modify or terminate the Promotion and/or change these terms and conditions without notice. In the event of dispute, the Bank's decision is final.
8. If the Eligible Customer becomes a non-DBS Treasures customer or if there is abuse/non-compliance by the Eligible Customer during the Promotion Period, the Eligible Customer cannot enjoy the Promotion. The Bank will not credit the reward or where the reward has been credited, the Bank may debit the value of any reward or other gifts from the Eligible Customer's account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
9. Only the primary account holder is eligible for the Promotion.
10. Each Eligible Customer can only enjoy the Promotion **once**.
11. Eligible Customer must be a DBS Treasures customer at the time any reward under this Promotion is given.
12. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.